
 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr VII/2020 

7 Posiedzenie w dniu 21 maja 2020  

Obrady rozpoczęto 21 maja 2020 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:23 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Kościelska – Przewodnicząca Komisji 

2. Andrzej Florczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Beata Kmito - Członek 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary 

3. Lilla Kiljańska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka 

Kościelska witając wszystkich zebranych. 

Na posiedzeniu komisji obecnych było 3 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

czynności kontrolnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad zaproponowanego w materiałach komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z VI posiedzenia Komisji, które odbyło się 04 marca 2020 r. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej Komisji Rewizyjnej. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VI posiedzenia Komisji, które odbyło się 04 marca 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz 

informację o stanie mienia komunalnego. 



Radny Andrzej Florczyk zapytał o konstrukcje sprawozdania, które w komentarzach odnosi się 

do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary a nie do ostatecznego 

budżetu. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że budżet uchwalany był 23 stycznia 2019 roku ze stanem na 

początek roku, była to uchwała pierwotna. Ostateczny budżet jest to uchwała pierwotna a reszta 

uchwał są to zmiany wersji pierwotnej uchwały budżetowej.  

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że w sprawozdaniu jest widoczne, że przebiegał on 

zgodnie z planem oraz na bieżąco Radni byli informowani o zmianach. Jedyna kwota, która 

pobudza do myślenia to zobowiązania gminy, które są bardzo duże. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w tej ogólnej kwocie są także zawarte zobowiązania wobec 

funduszu alimentacyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy zaległości pozostają na tym samym poziomie co 

do lat poprzedzających. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że różnica jest minimalnie wyższa. 

Radny Andrzej Florczyk zapytał w sprawie pisma dotyczącego umorzenia podatku 

transportowego, które wpłynęło do Biura Rady w ostatnim czasie. Czy wpływy z CIT-u są 

marginalnym wpływem? 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że to niewielki przychód. 

Przewodnicząca Komisji odczytała treść Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Młynary sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2019 rok.  

5. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Młynary za 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji odczytała projekt wniosku w sprawie absolutorium. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Młynary za 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Pani Burmistrz podziękowała za udzielenie absolutorium członkom Komisji Rewizyjnej. 

Pani Burmistrz, Sekretarz oraz Skarbnik opuściły sale obrad. 

6. Analiza sprawozdania z działalności świetlicy środowiskowej w Młynarach za 2019 

rok. 

 

Radny Andrzej Florczyk zapytał czy Świetlica Środowiskowa dalej funkcjonuje. 



Przewodnicząca Komisji odpowiedziała, że Świetlica nie funkcjonuje już. 

Radny Andrzej Florczyk powiedział, że funkcjonowanie Świetlicy Środowiskowej to dobra 

forma pomocy ale w takiej małej społeczności wyróżnianie tego w ten sposób nie jest dobre.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że Świetlica powstała około 6 lat temu, kiedy 

było dofinansowanie. 

Przewodnicząca Komisji odpowiedziała, że szkoły w Młynarach i w Błudowie posiadają 

świetlice. Koszt utrzymania świetlicy w Młynarach to koszt około 200 000 zł rocznie, która 

pełni taką samą funkcję opiekuńczą do godziny 16.00 jak świetlica środowiskowa. Po tym 

czasie dzieci ze wsi autobusem jechały do domu i pozostawały tylko dzieci z Młynar, które 

korzystały ze świetlicy środowiskowej.  

7. Kontrola efektywności wydatkowanych środków przyznanych dla organizacji 

pozarządowych, stowarzyszeń oraz innych podmiotów prowadzących działalność pożytku 

publicznego z budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2019 rok. 

Radny Andrzej Florczyk powiedział, że plany organizacji, które planowane są we wrześniu nie 

mają przełożenia na następny rok realizacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej opowiedział o organizacji zawodów siatkarskich                             

w miejscowości Sąpy. Początkowo zawody organizowane były tylko przez mieszkańców Sąp 

a z czasie inne wsie chciały się dołączyć. 

Radny Andrzej Florczyk przeczytał fragment informacji dotyczących wydatkowania środków 

przez organizacje. „aktywnie działających organizacji pozarządowych jest 5”, które 

wydatkowały środki.  

Radny Andrzej Florczyk zaproponował o omówieniu tego problemu na forum Rady. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby przy omówieniu zaprosić przedstawicieli 

organizacji, którzy opowiedzą co jest przyczyną braku działań. 

Wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej zdecydowali o zorganizowaniu spotkania                               

z przedstawicielami organizacji pozarządowych w późniejszym terminie. 

8. Kontrola realizacji zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzenia 

ścieków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że w sprawozdaniu ujęta jest bardzo duża strata               

w miejscowości Karszewo, która wyniosła aż 44% 

Przewodnicząca Komisji dopowiedziała, że taka strata pojawiła się przy nowej infrastrukturze 

Radny Andrzej Florczyk powiedział, że prawdopodobnie na taką stratę składa się kilka 

czynników, jednym z nich jest brak monitoringu, żeby znaleźć miejsce wycieku.  



Radny Andrzej Florczyk wyraził także swoją refleksje, że stare wodomierze nie są główną 

przyczyną ponieważ wodomierz zużywa się kiedy dużo wody przepływa, one są trwałe. 

Jedynym problemem jest to, że nie mają legalizacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że otrzymał wiadomość od Pani Kierownik w 

sprawie Karszewa, że ma się pilnie tym zająć bo zbliżają się do maksymalnego wykorzystania 

wyprodukowanej wody. 

Przewodnicząca Komisji przeanalizowała oszczędności ze sprawozdania ZWiK. 

9. Analiza funkcjonowanie szkół i przedszkola w roku szkolnym 2019/2020, stan na dzień 

31.03.2020 r. 

Radny Andrzej Florczyk powiedział, że informacje, które zostały dostarczone z przedszkola są 

czytelne ale informacje ze szkół są mało czytelne i nie zrozumiałe. 

Radny Andrzej Florczyk złożył wniosek o odrzucenie informacji ze szkoły i powrócić do 

tematu w późniejszym czasie. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby spotkać się z Dyrektorami szkół, którzy wyjaśnią 

szczegóły funkcjonowania. 

Radna Beata Kmito zaproponowała aby w przyszłych planach umieścić także kontrolę 

funkcjonowania świetlic szkolnych. 

Wszyscy członkowie komisji zatwierdzili propozycję o spotkaniu z Dyrektorami Szkół 

Podstawowych z gminy Młynary i wyznaczyli termin na 3 czerwca 2020 roku o godz. 15.30. 

10. Sprawy różne. 

 

Radni nie zabrali głosu w sprawach różnych. 

 

11. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca zamknęła obrady komisji Rewizyjnej. 

 

 

   

 

Przygotował(a): Sylwia Kaczyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


